
Met verzorgd voetbal hopen Reitsma en Regnerus te scoren 
Komende zaterdag (21 september) trappen de voetballers - na de poule bekerwedstrijden - weer af voor een 
spannende competitie. Eentje met de nodige aantrekkelijke streekderby’s. Voor de trouwe supporters van Ouwe Syl 
zal het even wennen zijn, want de selectie en de staf ziet er ietwat anders uit dan vorig seizoen. Richard Reitsma 
(trainer/coach) en Rein Regenerus (assistent coach) laten hun licht o.a. schijnen over; de keuze voor Ouwe Syl, de 
onderlinge samenwerking, de verjongingskuur en de onderlinge samenwerking. 

 

Nieuwe trainer/coach 

Na het vertrek van Pope Leffring en Robert van Althuis, moest de club op 
zoek naar een nieuwe trainer/coach. En een assistent trainer. Op een 
verjaardagsfeestje werd Richard Reitsma uit Leeuwarden door de 
Helfferichs gepolst of hij interesse in een trainerschap op Ouwe-Syl had. 
Reitsma was na een drukke voetbalperiode van plan een sabbatical te 
nemen, echter na een prima gesprek met het bestuur i.c.m. the good 
feeling over Ouwe Syl besloot Reitsma de klus - voor in eerste instantie 
één seizoen - aan te gaan. Richard herinnert zich nog de 
seizoenopeningen met Rood Geel op en tegen Ouwe Syl nog als de dag 
van gister; “Na de wedstrijd zaten we dan in de vierde kleed box, die 
destijds de functie van bestuurskamer en kantine vervulde. Aan de ene 
zijde zat het elftal Ouwe Syl, en wij er tegenover op de lange bank”. Het 
hechte dorpse gevoel en verleden maakt dat het 50 jarig voetbaldier de 
keuze voor Ouwe Syl heeft gemaakt. Ook al zijn de club en trainer een 

contract van één seizoen overeengekomen, als het van beide kanten 
bevalt, dan staat Reitsma open voor een vervolg. 

 

Terug van weggeweest 

Vorig seizoen was er vanuit de club geen aanspreekpunt tussen het trainersduo, 
de spelers en de club, dat bleek achteraf gezien een groot gemis. Het is een 
must dat een clubkenner aan deze belangrijke positie invulling geeft. Ook Rein 
Regnerus zag vanaf de zijlijn dat het niet goed ging. Als op en top Sylster 
clubman - met jarenlange ervaring als assistent coach - ging dit hem aan het 
hart. Bovendien ‘kruipt het bloed ook bij Rein nog steeds waar het niet gaan 
kan’. De energie welke Rein jaren in deze geweldige lichting heeft gestoken, laat 
hem tijdens zijn afwezigheid niet los; “Ik hè d’r soa’n sin an om met deuze 
jonges an ‘e slag te gaan. Maar ja, dan mot je nag wel een hè wer at je prettig 
met samenwerke kinne”. Rein besluit na overleg met het bestuur en de nieuwe 
trainer de hernieuwde uitdaging aan te gaan. Hij wil Richard graag 
ondersteunen in zijn werkzaamheden bij Ouwe Syl. 

 

Voetbalvisie  

Het komt zelden voor dat de voetbalvisie van een hoofdtrainer en zijn secondant 100 % met elkaar matchen. Toch 
hebben Richard en Rein, naast het feit dat ze beiden in Leeuwarden zijn geboren en dat hun initialen gelijk gestemd zijn, 
een vrijwel identieke kijk op hoe voetbal gespeeld moet worden en hoe je met elkaar omgaat. Een visie die moet leiden 
tot leuk aanvallend voetbal, maar vooral verzorgd voetbal. Waarbij, zo is de overtuiging, de prestaties ook komen. Het 
duo hoopt dat de spelers over twee jaar zeggen ‘Wat voetbalden we leuk toen’. Een belangrijke voorwaarde om in 
(team)sport iets te bereiken is dat er discipline heerst, het is iets wat Richard en Rein hoog in het vaandel hebben. 
Respect naar elkaar tonen, zien ze als belangrijke pijler om de juiste spirit in het team te creëren.  



Verjongingskuur 

Na het vertrek van de oudere garde, moeten de jonkies laten zien in hoeverre ze klaar zijn voor het grote mannenwerk. 
Met de komst van Kees Postma, Sybren v/d Schaar en Kees Barkema, Milan Smit en Finn Tweehuysen ondergaat het 
team een behoorlijke 
verjongingskuur. 
Reitsma daarover; 
“Een van de reden 
waarom ik er bij Ouwe 
Syl ben ingestapt is, 
dat ik het leuk vind dat 
ik met een jonge 
groep spelers kan 
werken. Ik weet uit 
ervaring dat je jonge 
jongens speelminuten 
moet geven. We 
gooien ze voor de 
leeuwen, we helpen 
ze, we geven hun 
handvaten, en van 
daaruit ben ik er van 
overtuigd dat ze alleen 
maar beter worden”. 
Rein; “Het is een 
uitdaging om met deze technisch vaardige jonge groep goed te gaan voetballen, met name in fysieke weerbaarheid 
moeten de tieners groeien”. Met de ervaring van de  oudere spelers hoopt het duo dat er iets fraais ontstaat. 

De kersverse trainer is er niet ingestapt met het idee van een overbruggingsjaar; “Ik vind dat we met deze groep - welke 
me nog meer meevalt dan verwacht - best kan presteren. De doelstelling is in eerste instantie niet gericht op een prijs, 
we willen gewoon goed voetballen, leuk aanvallend goed voetballen. En als we dat voor elkaar krijgen, dan eindigen we 
precies waar we willen wezen, dat is bij de bovenste plekken”. Rein onderschrijft knikkend Reitsma’s visie. 

 

Nieuw aanvoerders duo 

Wesley van Empel en Tiemen Helfferich (beiden 22 jaar) zijn, nadat Hendrik v/d Meij is gestopt met voetballen, komend 
seizoen de dragers van de aanvoerdersband. Ze krijgen daarmee een stuk verantwoordelijkheid binnen het team, de 
taak die ze tot op heden prima invulling geven. Bovendien helpt hen misschien om nog een stapje extra te maken in de 
ontwikkeling. 

 

Realisme 

Net als vorig seizoen zit Ouwe Syl ook nu weer in een sterke competitie, wat maakt dat het geen gemakkelijk seizoen 
wordt. “We moeten realistisch zijn en moeten ook niet het onmogelijke van onszelf eisen. Na ongeveer acht wedstrijden 
weten we hoe de verhoudingen liggen, waarna we kijken of we bij de eerste vier kunnen eindigen. We moeten niet te 
hoog van de toren blazen”, laat Rein weten.  

De eerste resultaten laten zien dat er potentie en veerkracht (toernooi Berlikum en bekertreffen tegen Suawoude en 
Foarut) in de groep zit, maar ook dat het team tegen fysieke sterke tegenstanders (Birdaard) de nodige problemen kent. 
Het is een proces waar je, door veel te voetballen, met vallen en opstaan voetbalwijzer wordt. Er wordt door de 
leergierige gretige groep hard getraind, de organisatie staat nu al heel goed. “De jonge spelers zijn kneedbaar, ze staan 
open voor dingen en daar gaan de oudere spelers nu in mee. En dat is een aangename constatering” weet Reitsma. 

 



Samenwerking 

De samenwerking tussen het nieuwe technisch duo gaat boven verwachting; “Ik vind het super, sowieso omdat Rein de 
club en de jongens kent. Hij heeft andere voelsprieten dan ik, aan de andere kant kan ik als nieuweling makkelijker 

beslissingen nemen, dat vult elkaar perfect 
aan. We denken gelijk over het spelletje,  
sparren continu over technische zaken, 
wissels et cetera. Er moet 
gelijkwaardigheid zijn, als je dat hebt is dat 
een grote plus”. Ook Regnerus ziet de 
samenwerking positief; “Ik ervaar Richard 
als een gemoedelijk sociaal mens, een 
mensenmens. Dat is exact wat we nodig 
hebben binnen deze club. Ik denk dat we 
perfect kunnen samenwerken. We zullen 
ook wel eens van mening verschillen, maar 
dat is goed. ’t Mân ok wel ’s skuure om tot 
glâns te kommen”. 

 

Wens 

Rein heeft tot slot nog een wens die hij 
graag in vervulling ziet gaan; “Ik vind het 
belangrijk dat er een half uur voor de 

wedstrijd tijdens - de warming-up - muziek is 
op het veld, ik weet dat de jongens dat op prijs stellen. Bovendien werkt dat ook voor de trouwe supporters sfeer 

verhogend”. De schrijver van dit artikel sluit zich bij deze wens aan en hoopt dat het nieuwe Ouwe Syl - nog voordat de 
muziekinstallatie er komt - komend seizoen al regelmatig gaat swingen. Succes allemaal! 

Bertus Dijkstra 


